


BRANKÁŘI
Dominik Holec
Mikuláš Kubný
Jakub Trefil

30
41
35

28. 07. 1994
12. 09. 2004
09. 02. 2001

OBRÁNCI
Michal Frydrych
Matěj Chaluš
Patrick Kpozo
Karel Pojezný
Michal Fukala
Jan Juroška
David Lischka
Alexander Munksgaard
Georgios Kornezos

17
37
15
7
6
24
19
31
99

27. 02. 1990
02. 02. 1998
15. 07. 1997
23. 09. 2001
22. 10. 2000
02. 03. 1993
15. 08. 1997
13. 12. 1997
23. 02. 1998

ZÁLOŽNÍCI
Jiří Boula
Paixao da Silva Ewerton
Samuel Grygar
Dennis Owusu
Matěj Šín
David Buchta
Matúš Rusnák
Daniel Holzer
Tomáš Rigo
Radim Šudák
Michal Kohút

5
32
13
25
10
9
66
95
12
14
21

08. 04. 1999
28. 12. 1996
09. 08. 2004
05. 01. 2001
02. 06. 2004
27. 06. 1999
19. 12. 1999
18. 08. 1995
03. 07. 2002
02. 03. 2004
04. 06. 2000

ÚTOČNÍCI
David Látal
Erik Prekop
Filip Kubala
Tomáš Zlatohlávek

11
33
28
22

21. 01. 2003
08. 10. 1997
02. 09. 1999
22. 05. 2000

SOUPISKA
FC BANÍK OSTRAVA
HL. TRENÉR: PAVEL HAPAL

BRANKÁŘI
Tomáš Digaňa
Jan Koutný
Tadeáš Stoppen

1
91
29

16. 01. 2005
24. 01. 1998
06. 03. 2007

OBRÁNCI
Adam Dohnálek
Jakub Elbel
Juraj Chvátal
Jan Král
Michal Leibl
Jakub Pokorný
Jiří Sláma
Filip Pokorný
Lukáš Vraštil

3
4
20
21
28
38
13
16
19

10. 10. 2001
07. 08. 1994
09. 03. 1990
23. 06. 1995
23. 03. 2000
23. 06. 2005
20. 04. 2001

ZÁLOŽNÍCI
Radim Breite
Ola Dele
Artur Dolžnikov
Matěj Hadaš
Vladislav Kreida
Štěpán Langer
Jan Navrátil
Jiří Spáčil
Jan Sýkora
Abdoulaye Sylla
Jáchym Šíp
Filip Uriča
Jan Vodháněl
Filip Zorvan

7
17
47
34
32
37
30
8
49
2
6
27
77
10

08. 08. 1997
10. 04. 2001
19. 09. 1997
19. 07. 1995
04. 06. 1990
08. 05. 1990
15. 11. 2007
21. 12. 2004
02. 04. 2003
03. 09. 2002
29. 12. 2000
09. 02. 2000

ÚTOČNÍCI
Jan Fiala
Lukáš Juliš
Jan Kliment
Matěj Mikulenka
Yunusa Muritala
Antonín Růsek

18
39
9
25
11
14

23. 09. 2003
01. 01. 2003
27. 08. 2003
23. 04. 2001
11. 06. 1998
01. 05. 1992

SOUPISKA
SK SIGMA OLOMOUC
HL. TRENÉR: TOMÁŠ JANOTKA



Udržet sedmé místo po podzimu, aby mohla v nadstavbě zabojovat o 
účast v Evropě. Tak zní cíl Sigmy. Kádr neprošel velkými změnami, 
trenér Janotka by ale během února ještě rád přivítal útočníka, který 
by nahradil dlouhodobě zraněného kanonýra Klimenta. Tým v zimě 
posílili Litevec Dolžnikov, Estonec Kreida či bývalý reprezentant 
Sýkora z Plzně. Vstup Hanákům vyšel: Plzeň sťali 2:1.

SK SIGMA OLOMOUC
V SEZÓNĚ 2024/2025

NEJLEPŠÍ STŘELEC NEJPRODUKTIVNĚJŠÍ HRÁČ
Jan Kliment (11) Jan Kliment (11)

Počet vstřelených gólů: 

Počet inkasovaných gólů: 

30 (7.)

31 (12.)

Góly vstřelené doma: 

Góly inkasované doma:

16 (7.)

17 (13.)

Góly vstřelené venku:

Góly inkasované venku:

14 (7.)

14 (11.)

Počet střel:

Počet střel proti:

217 (13.)

262 (9.)

Počet střel na branku:

Počet střel proti na branku:

85 (8.)

87 (7.)

OFENZÍVA

DNEŠNÍ LIGOVÝ SOUPEŘ
OČIMA STATISTIK A ČÍSEL

DEFENZÍVA



JAK TO VIDÍ FANOUŠCI

JAK TO VIDÍ OSOBNOST
VÁCLAV DANĚK
BÝVALÝ KANONÝR BANÍKU

Tomáš Rampáč: Jan Mikulenka: Petr Irving:

„Čeká nás těžký zápas. Viděl jsem utkání Sigmy s Plzní, 
myslel jsem si, že Plzeň v pohodě vyhraje, ale stal se 
přesný opak. I nás už Olomouc mnohokrát vypek-
la. U nás bude Sigma čekat na naše chyby. A protože 
hra Baníku úplně bezchybná není, byť jich až tolik 
neděláme, něco mi říká, že nějakou naši chybu Olomouc 
potrestá. Ideální by bylo dát hned zkraje gól. Čím déle 
to bude nerozhodně, tím větší nebezpečí ztráty bodů 
bude hrozit. Nicméně si myslím, že Baník tohle utkání 
zvládne, a to i navzdory gólu, který podle mého názoru 
dostane. Musí k tomu lépe využívat šance, než jak se 
to dařilo v Liberci, ale já myslím, že doma se to podaří. 
Nabízím dva tipy.“
Můj tip: 2:1, 3:1

2:0 Olomouci chybí 
Kliment, takže góla nám 
nedá. Holec v brance 
vypadá dobře, gól prostě 
nedostaneme. Ofenziva 
vypadá silně, i když bude 
chybět Šíňas, Kohút má 
tah dopředu, dobře to 
dopadne.

1:1 Za normálních 
okolností bych tipoval 
výhru Baníku. Máme 
lepší mužstvo, hrajeme 
lepší fotbal, všechno je 
na naší straně. Ale terén 
může udělat své a bojím 
se, že udělá. Dopředu to 
nebude tak lehké, bojím 
se na zmrzlé trávě nějaké 
osudové chyb vzadu.

1:0 Myslím, že to nebude 
tak pohledný zápas, jak 
většinou zápasy Baníku s 
Olmikem bývají. Pro-
tože bude mráz a zmrzlé 
hřiště. To se projeví i na 
skóre, padne jen jeden 
gól, tipuju 1:0. Škoda že 
nevím, co tipuje Venca 
Daněk, má dobré tipy. 😊

7Jak to vidí osobnosti / fanoušci



Červené měly
být dvě

Sedmnáctka vyrazila za
Bayernem

Jan Laštůvka trenérem 
brankářů 

Baňky si užily 
soustředění

Začátek, který nepochybně vstoupí do 
dějin Baníku. Gól ve 25. sekundě a 
už ve druhé minutě červená karta pro 
hráče soupeře.
 
Neměl být ovšem potrestán jen nevy-
bíravý skluz Mikuly na Kohúta. 
 
„Rozhodčí na základě intervence 
videorozhodčího správně vyloučil 
Mikulu za surovou hru, následně 
měl vyloučit i Hlavatého za stejný 
přestupek. V tomto případě chy-
bovali rozhodčí i VAR. Pokud jde 
o surovou hru, musí být udělena 
červená karta i u více přestupků 
následujících za sebou.“

Změny v zimě nezasahují pouze hráčský 
kádr béčka. Do realizačního týmu od 
února přibyl Jan Laštůvka, který se stal 
novým trenérem gólmanů.

O brankáře v béčku dříve pečoval 
Michal Daněk, který se ale postupně 
stále více zapojoval do práce u ligového 
týmu, až se v něm stal rovnocenným 
parťákem Víta Baránka. Na jeho pozici 
teď nastupuje gólman posledních mistrů 
z roku 2004.
 
Jan Laštůvka po ukončení kariéry v létě 
2023 nastoupil do akademie a v součas-
nosti působil u dorostu.

Vrchol příprava na jarní část, jak se 
patří, zažijí v neděli 9. února mladší 
dorostenci Baníku. Vydali se totiž do 
Německa, a tam je nečeká konfrontace s 
nikým menším, než s vrstevníky Bayer-
nu Mnichov. 

„Je to důsledek pokračování vzá-
jemné spolupráce, kterou jsme nejen 
s Bayernem v uplynulých sezonách 
započali a o jejíž pokračování máme 
zájem nejen my, ale také druhá 
strana, v tomto případě tedy Bayern,“ 
uvedl předseda Akademie Baníku
Ostrava Roman Holiš. 

„A přestože nemáme tým zdaleka 
celý pohromadě a někteří hráči nám 
v něm nyní z různých důvodů chybí, 
pozvání do Mnichova jsme samozře-
jmě rádi přijali. I když se dá očeká-
vat, že tentokrát třeba nebudeme tak 
konkurenceschopní jako v nedávné 
minulosti. I tak se bude jednat o vel-
mi cennou konfrontaci,“ dodal Roman 
Holiš na konto cesty aktuálně třetího 
týmu celostátní ligy mladšího dorostu. 

Všestranně zaměřené soustředění 
absolvovaly v tomto týdnu fotbalistky 
Baníku, které se připravují na jarní část 
sezony. V ní budou chtít završit cestu 
zpět do první ligy.

Svěřenkyně trenéra Petra Kundrta 
se připravovaly v podmínkách, které 
nabízejí areály na Vistě a ZŠ Šoupala. V 
rámci soustředění si užily nejen hřiště 
a míče, vyzkoušely si také například 
kickbox, zaměřily se na sílu, kondici, ale 
taky regeneraci.

Týdenní soustředění zakončily „Baňky“ 
teambuildingem a výšlapem na Lysou 
horu. Jarní část sezony zahájí ženy 
Baníku 9. března utkáním ve Zlíně.

8 9aktuality aktuality

AKADEMIE



V Liberci zlomil prokletí prvních jarních zápasů. Teď bude chtít trenér PAVEL 
HAPAL zrušit další tradici posledních let. A totiž tu, že utkání Baníku s Olomoucí 
nevyhrává domácí celek. Nejen o tom byla s trenérem Baníku řeč v rozhovoru, který 
vám nabízíme.

Za tohle musím mužstvo pochválit. Velice dobře bránilo, 
Liberec jsme do ničeho nepustili. Ano, při vědomí převahy
jednoho hráče, nicméně i tak to byl on mužstva směrem
dozadu velmi dobrý výkon.

Sigma má nový mladý tým. A v zápase s Plzní, i když mají hodně absencí, vypadali velice 
kompaktní. Nečeká nás nic lehkého. Tím spíš, že v posledních sezonách v zápasech Baníku 
se Sigmou domácí tým nevyhrává. Tohle chceme v každém případě zlomit.

Nebude. Musíme být daleko koncentrovanější, agresivnější v pokutovém území soupeře, 
vytvořit si příležitosti, a hlavně je proměnit.

To nevím, ale je nejvyšší čas to zlomit. Pokud platilo, že se nám nedaří první jarní zápasy, že 
je prohráváme, a teď jsme vyhráli v Liberci, bylo by dobré zlomit i tuhle tradici a udělat vše 
pro to, aby v neděli v utkání s Olomoucí vyhrál domácí tým. Takže Baník.

Moc rád bych to utkání vyhrál. Ani ne tak proto, že jsem z Olomouce a že jsem v Sigmě 
kdysi působil. Spíš proto, že na poslední domácí zápas Baníku proti Sigmě nemám dobré 
vzpomínky. Pořád to někde v hlavě mám, tím více chci, abychom nad Olomoucí vyhráli. Ale 
mnohem důležitější než moje osobní motivace jsou tři body pro Baník, spokojenost a radost 
fanoušků, proto uděláme maximum pro úspěch.

Vzhledem k tomu, že za mého působení jsme dosud s Baníkem první jarní zápas nikdy 
nevyhráli, je to určitě dobrý počin a pro mužstvo velká vzpruha do dalších zápasů.

Myslím, že nikdy. Ani jako hráč si to nepamatuju. Teď se to stalo, moc nám to pomohlo. I 
ta červená karta. Na druhou stranu musím říct, že jak ten gól, tak ta červená karta, obojí 
vyplynulo z naší aktivity v úvodu zápasu, šli jsme tomu naproti a byli jsme odměněni.

Ano, deset střel ku jedné, je velká číselná převaha, ale skutečně 
to bylo dáno do značné míry tím vyloučením, a taky tím, co 
následovalo takřka bezprostředně, to znamená tím okamžitým 
tlakem a několika šancemi v těch úvodních deseti minutách. 
Tam jsme byli velice silní. 

Vítězství 1:0 v Liberci je pro start jara mimořádně důležité, souhlasíte?

Rozhodující gól padl už ve 24. vteřině utkání. Zažil jste někdy tak rychlý 
gól?

A ta jedna jediná liberecká střela na branku
Baníku?

Čeká nás utkání se Sigmou. Ta překvapila úvodní jarní výhrou v Plzni…

Bude na Olomouc stačit výkon, který mužstvo podalo v Liberci?

Čím to je, že se domácímu týmu v zápasech Baníku a Sigmy
v posledních třech sezonách nedaří?

Jsou pro vás, o jehož olomoucké minulosti netřeba dlouze hovořit, ut-
kání se Sigmou stále něčím mimořádným? 

Bylo to samozřejmě dáno tím vyloučením, 
nicméně i tak se poměr střel 10:1 ve prospěch 
Baníku z utkání v Liberci jeví mimořádně 
příznivě…

PAVEL HAPAL: VÝKON Z LIBERCE NA
SIGMU STAČIT NEBUDE

10Rozhovor



Hodslavičtí obdarovali Nadační fond Baníku!Ivo Staš
slaví šedesát

6Stará garda

Mimořádné gesto se rozhodli učinit pořadatelé loňského utkání Staré gardy Baníku s místními hodslav-
ickými veterány. Zápas se hrál v rámci oslav 100 let hodslavického fotbalu. A nejenže přinesl fotbalovou 
potěchu všem, kteří jej viděli, ale přiměl domácí pořadatele k rozhodnutí, které zaslouží vděk, potlesk a 
uznání. Hodslavičtí se rozhodli věnovat část výtěžku ze vstupného Nadačnímu fondu Baníku!

Do exhibičního duelu v Hodslavicích vyběhla Stará garda Baníku ve hvězdném obsazení. Diváci, mezi 
nimiž se nepochybně našlo mnoho fanoušků Baníku, a také pamětníků dávnějších dob, si po letech 
znovu užili fotbalového umění takových legend, jakými jsou Martin Lukeš, René Bolf, Petr Samec, Peter 
Drozd, Libor Žůrek, Petr Veselý a dalo by se jmenovat dál. Není divu, že nabitá baníkovská stará garda 
zvítězila 8:3, tleskalo se všem jedenácti gólům, které v atraktivním utkání padly. 

Vítězem se stal někdo úplně jiný. Hodslavičtí pořadatelé. Ti se totiž rozhodli věnovat z každé prodané 
vstupenky padesátikorunu Nadačnímu fondu Baníku. Na jeho konto tak poukázali 10 tisíc korun.
„Všichni tady máme Baník rádi, navíc se nám myšlenka Nadačního fondu Baníku velice líbí. Proto nás 
ta myšlenka napadla a velmi rádi jsme to udělali,“ řekl Jakub Mikšík, předseda hodslavického oddílu.
Nezbývá než vyslovit jedno veliké HODSLAVICE, DĚKUJEME! 

Na konci roku 1990 měl přijít jeho životní 
přestup. Po dvojzápasu Baníku s Aston Villou 
v Poháru UEFA si ho slovenský kouč týmu 
Premier Leauge Jozef Vengloš vytáhl do klubu z 
Birminghamu, jenže těsně před odletem do An-
glie si Ivo Staš poranil achilovku a na vysněném 
angažmá vinou dlouhodobých zdravotních potíží 
neodehrál ani jedno soutěžní utkání. 
 
Po roce se tak vrátil domů, odešel do Drnovic, 
ale nejlepší fotbalové časy už byly po dlouhém 
zranění bohužel pryč. Ivo Staš pak u kopané 
zůstal alespoň jako trenér a v Baníku donedávna 
několik sezon působil jako asistent u třetilig-
ového béčka. Za Baník odehrál 155 ligových 
zápasů a dal 16 gólů, další přidal v pohárech.
 
Všechno nejlepší!

Patřil k oporám Máčalova Baníku. Ivo Staš, který byl koncem osmdesátých let jednou z nepřehléd-
nutelných postav mužstva z Bazalů, v pondělí slaví šedesátiny!

Rodák z Ostravy, který toho za “Slezskou” spoustu odkopal, takoví mají v srdcích fanoušků obvykle 
zvláštní místo. Ivo Staš navíc přidal velkou kvalitu i na hřišti a z postu stopera či předstopera se do-
kazoval prosazovat i střelecky. Ve druhé polovině 90. let byl jednou z důležitých postav týmu nabitém 
skvělými fotbalisty, když se Baník pohyboval hned v závěsu za silnou Spartou.



Lexus Ostrava, Krmelínská 762/12 
www.autobond.cz

Využijte jedinečnou 
možnost pořídit si Lexus 
za akční cenu.

Aktuální nabídku zobrazíte 
načtením QR kódu.

PŘIJĎTE SI PRO SVŮJ LEXUS

VÝJIMEČNÉ VOZY
ZA VÝJIMEČNÉ CENY





V BANÍKOVSKÝCH ŠATNÁCH
VONÍ ITALSKÁ KÁVA

Poznejte
Caffe Guglielmo

Oficiální Partner
FC Baník Ostrava

Apple and the Apple Logo are trademarks
of Apple Inc. Google Play and the Google 
Play logo are trademarks of Google LLC.
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15 let
pro vás!

 

Venkovní reklama
začíná u nás!
Výroba a montáž billboardů
a reklamních konstrukcí
Grafické návrhy

Zaregistrujte se
a získejte mnoho

výhod!
fanshopfcb.cz
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P 
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FANSHOP FCB

ZIMNÍ BUNDA MACRON
FC BANÍK OSTRAVA

DLOUHÁ ZIMNÍ BUNDA 
MACRON FCB

Dámská mikina bílá
Macron PREMIUM

ŠÁLA „RETRO“
FC BANÍK OSTRAVA

1 990 Kč 2 790 Kč

1 890 Kč 350 Kč



www.autobond.cz
Ostrava, Opava, Šumperk, Třinec, Praha, Kladno, Karlovy Vary

Zvažujete obnovu vozového parku ve vaší firmě nebo byste 

rádi využili výhodné nabídky pro nákup nového vozidla? 

Využijte náš FLEETOVÝ PROGRAM. Autobond Group a.s. 

poskytuje firemním zákazníkům komplexní prodejní a servisní 

služby, které splní i ty nejnáročnější požadavky. Díky našemu 

fleetovému programu získáte nejen zbrusu nový vozový park, 

ale také další skvělé výhody, které jinde nenajdete.

ŠIROKÁ 
NABÍDKA 

VOZŮ
V Autobond Group 

máte na výběr 
z několika značek.

RYCHLÝ A 
PROFESIONÁLNÍ 

SERVIS
Vytvoříme servisní 
smlouvy na míru 
vašim potřebám.

VÝHODNÉ 
FINANČNÍ 

PODMÍNKY
Jen u nás získáte 

nový vozový park za 
jedinečné ceny.

VŽDY 
INDIVIDUÁLNÍ 

PŘÍSTUP
Připravíme vám 
nabídku přesně 

podle vašich potřeb.

Zajímá Vás více?
Na našich webových stránkách 

naleznete více informací.

Váš vozový park 
od Autobond Group

ABG fleetový program (148x210 car menu).indd   1ABG fleetový program (148x210 car menu).indd   1 04.02.2025   13:11:5604.02.2025   13:11:56



www.pialek.cz



Charisma, 
kterému 
neodoláte

Auto Heller 
Ostrava

Cihelní 3160/49b
autoheller.cz 

Nové 
Audi SQ8 SUV

Hodnoty spotřeby paliva a emisí CO2: 12,0 – 12,8 l/100km, 
272 – 291  g/km. Vyobrazený model je pouze ilustrativní. 
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